
Protokół Nr XXXIV

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 10 grudnia 2020 roku w zdalnym

trybie  obradowania  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (przy

wykorzystywaniu środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Anna Kwasek – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego;

Pani Lidia Złotnik - Z-ca Kierownika Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 listopada 2020 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2020-2031 –

projekt nr 297/20,

b)  wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2020 rok – projekt  nr

298/20,

c)  zmiany uchwały Nr XXVIII/273/2020 Rady Miejskiej  w Staszowie z dnia 11sierpnia

2020  roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 299/20,
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d) zmiany uchwały Nr XXVIII/274/2020 Rady Miejskiej  w Staszowie z dnia 11sierpnia

2020  roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 300/20,

e) zmiany uchwały nr XIX/180/16 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 stycznia 2016 r. 

w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  w  ramach  pomocy  de  minimis  na

tworzenie nowych miejsc pracy -  projekt nr 301/20,

f) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Staszów – projekt nr 302/20,

g) szczegółowego sposobu i  zakresu  świadczenia  usług  w zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów odpadów,  
w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi – projekt nr 303/20.

5. Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 24.11.2020 r. do

08.12.2020 r.

6. Zamknięcie sesji. 

Uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz poddał  pod

głosowanie porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 20 radnych). 

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 25 listopada 2020 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 20 radnych). 

    Ad. 4 a     

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2020-2031 –

projekt nr 297/20. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIV/301/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b    

Pani  Henryka  Skowron  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2020 rok – projekt nr 298/20.
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Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIV/302/2020

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c    

Pani  Lidia  Złotnik  -  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/273/2020 Rady Miejskiej 

w Staszowie z  dnia 11sierpnia  2020 roku w sprawie  udzielenia  przez Gminę Staszów pomocy

finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 299/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIV/303/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d  

Pani Lidia Złotnik  odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/274/2020

Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  11sierpnia  2020  roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę

Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 300/20.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIV/304/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e  

Pani Anna Kwasek  –  Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr XIX/180/16 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 stycznia 2016 r. 

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie

nowych miejsc pracy -  projekt nr 301/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIV/305/2020

(w załączeniu do protokołu).

3



Ad. 4 f  

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Staszów – projekt nr 302/20.

Po zapoznaniu z projektem głos zabrał radny Kryspin Bednarczyk,  który na wstępie

poinformował, iż nie ma on uwag do projektu uchwały, jednak chciałby zwrócić uwagę w zał. nr 1

pkt 2, który mówi: ,,Planowania wykonania kanalizacji sanitarnej w mieście Staszów: ul. Place, os.

Małopolskie, Mickiewicza. Radny zaznaczył, iż brakuje ulic takich jak:  Rakowska, Wrzosowa,

Jałowcowa, ul. Poziomkowa i ul. Rzeczna, ponieważ na tym terenie znajdują się ujęcia wody. 

Burmistrz Leszek Kopeć odniósł się do powyższej wypowiedzi i poinformował, iż zapisy, które

ujęte  są  w  zał.  o  którym  wspomniał  radny  Bednarczyk,  były  uzgadniane  ze  spółką  PGKiM  

W związku z czym nie rozumie radnego zapytania.

Radny  Kryspin  Bednarczyk wyjaśnił,  iż  jego  zdaniem  skoro  uzupełniamy  i  tworzymy

aglomerację to dlaczego na tym etapie nie można dopisać ulic o których wspomniał. 

Do  powyższego  odniósł  się burmistrz  Leszek  Kopeć,  przypomniał,  że  budowa  sieci  jest

uzasadniona,  gdy  na  1  km  sieci  kanalizacyjnej  przypada  125  mieszkańców,  o  czym  radny

Bednarczyk powinien wiedzieć. 

Do powyższego odniósł się radny Bednarczyk, wtrącił, iż zdaję on sobie sprawę ile mieszkańców

przypada na 1 km sieci kanalizacyjnej. 

Burmistrz  Leszek  Kopeć  jeszcze  raz  zaznaczył,  iż przedmiotowa  treść  załącznika  została

zaakceptowana i  zatwierdzona przez  spółkę PGKiM i  dokument  został  przedstawiony w takiej

formie  Radzie Miejskiej. W związku z czym  dziwią go sugestie i pytania radnego w tej sprawie. 

Zaznaczył, iż jeżeli chodzi o tereny Radzikowa, przypomniał, iż Prezes spółki PGKiM na jednej  

z sesji poinformował, iż bez względu na to czy teren Radzikowa należący będzie do aglomeracji to 

i tak będzie wykonana kanalizacja sanitarna w najbliższym czasie. 

Nadmienił również, iż nie widzi przeszkód, aby w przyszłości wnieść uwagi do projektu uchwały,

jednak na chwilę obecną poprosił radnych o zaakceptowanie projektu uchwały w takiej formie. Na

zakończenie poinformował, iż po dzisiejszej sesji zostanie skierowane zapytanie do Prezesa spółki

PGKiM w zakresie analizy przedmiotowego projektu uchwały. 

O  zabranie  głosu  poprosił radny  Mariusz  Łazarz  zapytał  burmistrza  kiedy  będzie  możliwe

wykonanie budowy sieci kanalizacji sanitarnej przy ul. Place w Staszowie. 

Burmistrz  Leszek Kopeć odpowiedział,  iż  przystąpienie  do  wykonania realizacji  tego zadania

nastąpi razem z inwestycjami drogowymi. Na chwilę obecną nie jest możliwe określenie dokładnej

daty rozpoczęcia realizacji zadania. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIV/306/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g  

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów  komunalnych od właścicieli nieruchomości i

zagospodarowania tych odpadów odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 303/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIV/307/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach  radny Jacek Maruszewski  zgłosił  potrzebę usunięcia gałęzi świerków  

przy drodze wojewódzkiej 757 w Sielcu przy skrzyżowaniu z drogą w kierunku Sielec – Ziemblice.

Poprosił Burmistrza o interwencję w sprawie poprawy bezpieczeństwa. 

Radny Zdzisław Brzyszcz  w pierwszej  kolejności  podziękował  władzom za realizację  zadania

dotyczącego remontu chodnika przy zatoce parkingowej przy Przychodni Rodzinnej w Staszowie

na Os. Wschód. Ponadto poprosił Burmistrza o udzielenie informacji na jakim etapie jest sprawa

remontu złego stanu mostka - przejścia przez rzekę Czarną, który znajduje się przy końcu ulicy

Nowej, a dojściu do ulicy Łazienkowskiej w Staszowie. 

Radny Piotr Kasperkiewicz zaproponował, aby podjąć działania w sprawie zaprzestania produkcji

zniczy plastikowych, dzięki temu unikniemy zaśmiecania cmentarzy.

Radny Henryk Bryła poruszył problem zamkniętej bramki na kłódkę, co stwarza utrudnienia dla

osób korzystających z rehabilitacji przy ul. Wschodniej w Staszowie.  

Radny Wojciech Charyga poprosił o informacje w zakresie paneli fotowoltaicznych, dodał, iż  

w ostatnim czasie  mieszkańcy otrzymują telefony z prośbą podania stanu wytworzonej  energii.

Poinformował również, iż użytkownicy paneli fotowoltaicznych skarżą się, iż nie osiągają wartości

deklarowanych  przez  wykonawcę.  Radny  zwrócił  się  do  Burmistrza  o  wyjaśnienie  poruszonej

kwestii. 

Radny Tomasz Otrębski  odniósł  się  do zapytania radnego Piotra  Kasperkiewicza dotyczącego

zniczy plastikowych, zasugerował, czy lepszym rozwiązaniem nie było by zwrócić się do Spółki
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PGKiM o stworzenie stanowiska, gdzie ludzie będą mogli zostawiać zużyte szklane czy plastikowe

znicze,  które  można  będzie  wykorzystać  powtórnie. Na  zakończenie  wypowiedzi  podziękował

władzom za zamontowanie lustra drogowego w rejonie skrzyżowania ul. Cmentarnej w Staszowie. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odniósł  się  do  zapytania  radnego  Jacka

Maruszewskiego dotyczącego informacji w zakresie usunięcia gałęzi, poinformował, iż wszelkie

nieprawidłowości zostaną sprawdzone i zgłoszone do ewentualnego usunięcia. W kwestii zapytania

radnego  Zdzisława  Brzyszcza  dotyczącego  informacji  w  zakresie  remontu  mostka  przy  rzece

Czarnej  wyjaśnił,  iż  Urząd  zwrócił się  pismem  do  Zarządu  Wód  Polskich  o

podjęcie pilnych działań dotyczących wyremontowania przedmiotowej kładki i

na  chwilę  obecną  podtrzymuje  stanowisko  

w  tej  sprawie.  Następnie  poinformował,  iż  kwestia  poruszona  przez  radnego  Piotra

Kasperkiewicza  dotycząca  zaprzestania  produkcji  zniczy  plastikowych,  poinformował,  iż  jak

najbardziej przychyla się do wniosku, jednak skłaniałby się do rozważenia możliwości stworzenia

stanowiska na zużyte znicze o których wspomniał radny Otrębski.  W kwestii  przejścia przy ul.

Wschodniej  w  Staszowie  

o  którym  wspomniał  radny  Bryła,  wyjaśnił,  iż  zostanie  zgłoszone  do  Kierownikowi

MGSPZOZ  

w  Staszowie.  Odnosząc  się  do  zapytania  radnego  Wojciech  Charygi  dotyczącego  paneli

fotowoltaicznych, wyjaśnił, iż panele słoneczne, by pracowały naprawdę wydajnie, muszą w pełni

wykorzystywać potencjał energii solarnej. Bardzo ważne jest więc wykonanie analizy otoczenia,

szczególnie zwracając uwagę na obiekty, które rzucają cień. Dodał, iż drugą ważną kwestią jest

prawidłowe rozstawienie paneli na dachu oraz przepustowość sieci energetycznej na dany teren.

energetycznej   Na  zakończenie  poinformował,  iż  w  razie,  gdy  wydajność  paneli  słonecznych

spadnie poniżej gwarantowanej przez producenta uzysków, można je reklamować. 

Radny Wojciech Charyga wtrącił, iż zdaje sobie sprawę, że ich prawidłowe usytuowanie na dachu

ma  duży  wpływ  na  wydajność,  kąt  nachylenia  itp.  Jednak  użytkownicy,  którzy  mają  panele

ustawione na południe, w słoneczne dni nie osiągają wartości deklarowanych. Zdaniem radnego jest

,,coś” nie tak. 

Do powyższego odniósł się Burmistrz Leszek Kopeć jeszcze raz zaznaczył, iż jeżeli użytkownicy

nie są zadowoleni mogą składać pisemne reklamację. 

Radna Beata Gajek – Dyl  zgłosiła potrzebę oczyszczenia z kruszywa zakrętów przy drogach  

w miejscowości Smerdyna.
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Radny Zdzisław Brzyszcz  poprosił  o   informacje w zakresie  dofinansowania  na zbiorniki na

deszczówkę. Z informacji uzyskanych z UM w Kielcach wnioski na chwilę obecną są wstrzymane.

W związku z czym zapytał burmistrza czy wiadomo kiedy ponownie ruszy nabór.

Do powyższego odniósł się burmistrz miasta i gminy Staszów Leszek Kopeć wyjaśnił radnemu,

iż na chwilę obecną nie ma informacji o ponownym naborze winsoków. Dodał także, iż należy na

bieżąco obserwować informacje. 

Radny Tomasz Otrębski ponownie zapytał o rozważenie możliwości wykorzystania w

okresie zimowym obiektu sportowego „Orlik” na lodowisko. Zapytał, także na

jakim etapie jest  inwestycja dot. rewitalizacji Golejowa.

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział radnemu  w zakresie rozważenia możliwości utworzenia

lodowiska  wyjaśnił,  iż koszty  realizacji  takiej  inwestycji  to  kwoty  rzędu kilkuset

tysięcy złotych, na co  w obecnym czasie nie stać gminy Staszów. Burmistrz

zaznaczył,  iż  przy  uzyskaniu  dofinansowania  zewnętrznego  można rozważyć

taką  możliwość. Następnie  odniósł  się  do  zapytania  dotyczącego  rewitalizacji  Golejów  i

odpowiedział,  iż  nie  określi  terminu  przedłożenia  dokumentacji  projektowej,  która  to  kwestia

uzależniona  jest  wyłącznie  od  projektanta.  Dodał,  iż  ze  strony gminy zabezpieczone są  środki

finansowe na realizację tego zadania. Przypomniał, iż w ramach tego projektu zostaną wykonanie

prace związane z poprawą stanu jezior i kanałów oraz powiększeniem plaży i wymianą pomostów. 

Radny Bonifacy Wojciechowski  na jakim etapie jest realizacja zadania dotyczącego

wymiany

oświetlenia ulicznego na Os. Wschód.

Burmistrz Leszek Kopeć poinformował,  iż obecnie wykonawca przygotowuje się do realizacji

zadania. Termin realizacji to I kwartał 2021 rok. Następnie zapoznał z  informacja z działalności za

okres od 24.11.2020 r. do 08.12.2020 r. (w załączeniu do protokołu).

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:20 do godz: 14:50    

              

      Protokolant:                      Przewodniczący 

      M. Janowska                          Rady Miejskiej w Staszowie    

               ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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